
Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego  

OZK.0022.24.1.2021 

Protokół Nr 133/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 24 czerwca 2021 r. 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:05 zakończenie o godz. 12:34 

W posiedzeniu udział wzięli:  

- Starosta Janusz Zarzeczny  

- Wicestarosta Mariusz Sołtys 

- Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec, Andrzej Gargaś, Stanisław Czochara 

Osoby z głosem doradczym:  

- Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda 

- Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

- Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres 

- Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk 

Osoby zaproszone:  

- Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Stalowej Woli Małgorzata Stańczak 

- Główna Księgowa Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli Iwona Golarz 

- Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach 

- Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik (nie była obecna na posiedzeniu) 

- Naczelnik Wydziału OŚL Witold Tutak  

- Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli Piotr Śliwiński 

- Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących, I Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji 

Narodowej w Stalowej Woli Mariusz Potasz 

- Wicedyrektor Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli Jacek Bożek 

Proponowany porządek obrad:  

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli za 2020 rok.  



4. Raport o sytuacji ekonomiczno – finansowej Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego 

SPZOZ  w Stalowej Woli za 2020 rok.  

5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

pozbawienia dotychczasowej kategorii odcinka drogi powiatowej położonej na działkach 

o nr ew. 2349/1, 2372, 2373,2374, 2375, 2376, 2400, 1776 w Gminie Kolbuszowa.  

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

pozbawienia dotychczasowej kategorii odcinka drogi powiatowej położonej na działkach 

o nr ew. 4592/1, 1491/1, 876/8, 876/4, 2311/2, 1274/1, 1279/2, 2371 w Gminie 

Kolbuszowa.  

7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

pozbawienia dotychczasowej kategorii części dróg gminnych położonych na działkach 

o  nr ew. 1295/9, 1295/20, 1295/67, 3120/7, obręb 0003 Centrum, Stalowa Wola. 

8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania nagrody rocznej 

Dyrektorowi Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli.  

9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie desygnowania przedstawicieli 

Powiatu Stalowowolskiego do prac w komisji konkursowej wyłaniającej kandydata 

na  stanowisko dyrektora Medycznej Szkoły Policealnej im. Hanny Chrzanowskiej 

w  Stalowej Woli, ul.  Staszica  5,  37-450 Stalowa Wola.  

10. Wniosek Dyrektora Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie wsparcia 

finansowego organizacji ogólnopolskich „Międzypokoleniowych Spotkań Teatralnych 

„Relacje 2021”.   

11. Wniosek dotyczący zawarcia porozumienia z Podkarpacką Regionalną Organizacją 

Turystyczną  dotyczącego organizacji wydarzenia turystyczno-promocyjnego pn. Rajd 

Rowerowy „Las – nasz duch” będącego częścią I Festiwalu Kultury Lasowiackiej.  

12. Wniosek dotyczący zakupu medali pamiątkowych dla uczestników Rajdu Rowerowego 

„Las – nasz duch” współorganizowanego z Podkarpacką Regionalną Organizacją 

Turystyczną.   

13. Wniosek Prezesa Akademii Piłkarskiej w Stalowej Woli  w sprawie przyznania 

dofinansowania na pokrycie kosztów związanych z wyjazdem zawodników Akademii  

na  Ogólnopolski Turniej Deichmanna w Wałbrzychu.  

14. Wniosek Stowarzyszenia Przyjazna Dłoń w Stalowej Woli o przyznanie dofinansowania 

z  budżetu Powiatu Stalowowolskiego w 2021 roku na zadanie publiczne pn. „Co pływa 

w  morzu”.  

15. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy finansowej 

w  formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie 



kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem 

elementów zawierających azbest.  

16.  Wniosek dotyczący zabezpieczenia w budżecie Powiatu Stalowowolskiego środków 

w  wysokości 48 200,00 zł celem zwrotu pobranej opłaty komorniczej oraz kosztów 

egzekucyjnych wraz z  odsetkami.  

17. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok.  

18. Przyjęcie Protokołów: 

- Nr 130/2021 z dnia 10 czerwca 2021 r.  

- Nr 131/2021 z dnia 16  czerwca 2021 r.  

- Nr 132/2021 z dnia 17 czerwca 2021 r.  

19. Wolne wnioski.  

20. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 133. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli za 2020 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa oznajmiła, że Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli Małgorzata Stańczak 

16  czerwca 2021 roku złożyła do Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli wniosek 

o  zatwierdzenie sprawozdania finansowego za 2020 rok, a do wniosku załączone zostały 

następujące dokumenty wymagane do zatwierdzenia sprawozdania: bilans sporządzony na dzień 

31 grudnia 2020 roku; rachunek zysków i strat za okres od 1 stycznia 2020 roku do 31 grudnia 

2020 roku; uchwała Rady Społecznej Zakładu Pielęgnacyjno – Opiekuńczego SP ZOZ w Stalowej 

Woli  Nr V/1/2021 z 27 maja 2021 roku w  sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania 

finansowego  za rok 2020 oraz zaopiniowanie podziału zysku za rok 2020. Pani Skarbnik 

oznajmiła także, że Pani Dyrektor Małgorzata Stańczak złożyła do Starostwa Powiatowego 

w  Stalowej Woli raport o sytuacji ekonomiczno-finansowej Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli za 2020 rok. Dyrektor 



Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w  Stalowej Woli Małgorzata Stańczak powiedziała, że ubiegły rok, ze względu na sytuację 

związaną z epidemią COVID-19, był bardzo trudny dla kierowanej przez nią jednostki. Pani 

Dyrektor oznajmiła, że w ubiegłym roku kierowany przez nią zakład odniósł ogromną stratę, 

jednakże mimo to, wszystkie środki, które złożyły się na wsparcie tego zakładu,  w  tym środki 

otrzymane od Powiatu Stalowowolskiego, pozwoliły zakładowi osiągnąć bilans w ubiegłym roku. 

Powiedziała również, że Zakład Pielęgnacyjno-Opiekuńczy w Stalowej Woli odniósł w ubiegłym 

roku niewielki zysk. Pani Dyrektor Małgorzata Stańczak powiedziała, że wraz z Główną Księgową 

Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w  Stalowej Woli Iwoną Golarz odpowiedzą na ewentualne pytania uczestników posiedzenia 

dotyczące sprawozdania finansowego jednostki. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy ktoś 

spośród uczestników posiedzenia chciałby zadać przedstawicielkom Zakładu 

Pielęgnacyjno- Opiekuńczego w Stalowej Woli pytanie? Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa zapytała, 

czy zobowiązania płacowe względem pracowników Zakładu Pielęgnacyjno- Opiekuńczego 

w  Stalowej Woli zostały w ubiegłym roku w całości wypełnione? Dyrektor Zakładu 

Pielęgnacyjno- Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej 

Woli Małgorzata Stańczak odpowiedziała, że wszystkie zobowiązania wobec pracowników 

jednostki zostały zrealizowane. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał Dyrektor Małgorzatę Stańczak, 

czy w Zakładzie Pielęgnacyjno - Opiekuńczym w Stalowej Woli zostały już zajęte wszystkie łóżka? 

Pani Dyrektor Małgorzata Stańczak odpowiedziała, że tak. Powiedziała, że w I kwartale bieżącego 

roku zapełnienie łóżek było tak naprawdę zdeterminowane wykonaniem testu na obecność 

koronawirusa SARS-CoV2. Wyjaśniła, że kierowany przez nią zakład nie mógł przyjmować 

pacjentów bez wcześniejszego przebadania ich pod kątem obecności koronawirusa SARS-CoV2. 

Powiedziała, że w związku ze zmianą przepisów dotyczących zwalczania i zapobiegania 

COVID- 19, w obecnej chwili procedura związana z przyjmowaniem pacjentów przez Zakład 

Pielęgnacyjno- Opiekuńczy w Stalowej Woli uległa skróceniu. Poinformowała, że właściwie przez 

cały maj wszystkie łóżka w kierowanej przez nią placówce były obłożone. Pani Dyrektor 

Małgorzata Stańczak oznajmiła, że Zakład Pielęgnacyjno-Opiekuńczy w Stalowej Woli powoli 

wraca do normalnego funkcjonowania, aczkolwiek nadal funkcjonuje w reżimie sanitarnym. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących  się  –  0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 133/877/2021 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Stalowej Woli za 2020 rok.  

 



Ad. 4. Raport o sytuacji ekonomiczno – finansowej Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego 

SPZOZ  w Stalowej Woli za 2020 rok.  

Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Stalowej Woli Małgorzata Stańczak stwierdziła, że informacje zawarte w raporcie 

o sytuacji ekonomiczno – finansowej Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej 

Woli za 2020 rok są znane uczestnikom posiedzenia. Dodała, że jeżeli uczestnicy posiedzenia 

chcieliby zadać pytania dotyczące wyżej wymienionego dokumentu, to Główna Księgowa Zakładu 

Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej 

Woli Iwona Golarz udzieli im odpowiedzi. Starosta Janusz Zarzeczny powiedział, że raport 

o  sytuacji ekonomiczno – finansowej Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ  w Stalowej 

Woli za 2020 rok został przedłożony Członkom Zarządu Powiatu na piśmie. Dodał, że informacje 

zawarte w tym dokumencie są  znane Zarządowi Powiatu.  

Zarząd Powiatu zatwierdził raport o sytuacji ekonomiczno – finansowej Zakładu 

Pielęgnacyjno- Opiekuńczego SPZOZ  w Stalowej Woli za 2020 rok.  

Ad. 5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

pozbawienia dotychczasowej kategorii odcinka drogi powiatowej położonej na działkach 

o nr ew. 2349/1, 2372, 2373,2374, 2375, 2376, 2400, 1776 w Gminie Kolbuszowa.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że Zarząd Powiatu Kolbuszowskiego zwrócił 

się do Zarządu Powiatu Stalowowolskiego z wnioskiem o wyrażenie opinii w sprawie 

pozbawienia kategorii powiatowej odcinka drogi Nr 3101 R Kolbuszowa – Werynia – Dzikowiec 

zlokalizowanej na działkach o nr ew. 2349/1, 2372, 2373, 2374, 2375, 2376, 2400, 1776 

położonych w gminie Kolbuszowa. Powyższy odcinek drogi łączy się z ulicą Leśną, położoną na 

działkach należących do Gminy Kolbuszowa przy której znajdują się tereny inwestycyjne. Pani 

Naczelnik Alicja Mach oznajmiła, że Gmina Kolbuszowa wyraziła wolę przyjęcia tego odcinka 

drogi i zaliczenia do kategorii dróg gminnych. Oznajmiła również, że zgodnie z  art. 10 ust. 3 

ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o  drogach publicznych, pozbawienie drogi publicznej kategorii 

jest możliwe jedynie w sytuacji jednoczesnego zaliczenia jej do nowej kategorii. Pozbawienie 

i  zaliczenie nie może być dokonane później niż do końca trzeciego kwartału danego roku, z mocą 

od dnia 1 stycznia roku następnego. Pani Naczelnik poinformowała, że przedmiotowa droga nie 

posiada połączenia z drogami powiatowymi Powiatu Stalowowolskiego. Następnie 

poinformowała, że Wydział IMP zasięgnął opinii w przedmiotowej sprawie w Zarządzie Dróg 

Powiatowych w Stalowej Woli, który pozytywnie opiniuje wniosek Zarządu Powiatu 

Kolbuszowskiego. Pani Naczelnik zwróciła się do Zarządu Powiatu Stalowowolskiego z prośbą 

o  podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia dotychczasowej 

kategorii odcinka drogi powiatowej położonej na działkach o nr ew. 2349/1, 2372, 2373,2374, 

2375, 2376, 2400, 1776 w Gminie Kolbuszowa i o pozytywne zaopiniowanie zamiaru pozbawienia 



kategorii odcinka drogi powiatowej Nr 3101 R Kolbuszowa – Werynia – Dzikowiec zlokalizowanej 

na działkach o nr ew.: 2349/1, 2372, 2373, 2374, 2375, 2376, 2400 - położonych w obrębie 

Kolbuszowa oraz na działce o nr ew. 1776 położonej w obrębie Kolbuszowa Dolna. Starosta Janusz 

Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 133/878/2021 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

pozbawienia dotychczasowej kategorii odcinka drogi powiatowej położonej na działkach o nr ew. 

2349/1, 2372, 2373,2374, 2375, 2376, 2400, 1776 w Gminie Kolbuszowa.  

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

pozbawienia dotychczasowej kategorii odcinka drogi powiatowej położonej na działkach 

o nr ew. 4592/1, 1491/1, 876/8, 876/4, 2311/2, 1274/1, 1279/2, 2371 w Gminie 

Kolbuszowa.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że Zarząd Powiatu Kolbuszowskiego zwrócił 

się do Zarządu Powiatu Stalowowolskiego z wnioskiem o wyrażenie opinii w sprawie 

pozbawienia kategorii powiatowej odcinka drogi Nr 3100 R Kolbuszowa – Plac 

Wolności  –  Piłsudskiego – Kolbuszowa Górna, zlokalizowanej na działkach o nr ew. 1491/1, 

876/8, 876/4, 2311/2, 1274/1, 1279/2, 2371 , 4592/1 położonych w gminie Kolbuszowa. Ten 

odcinek drogi powiatowej leży w ciągu ulic Narutowicza, Placu Wolności, Piłsudskiego i zmiana 

na kategorię dróg gminnych jest zasadna. Gmina Kolbuszowa wyraziła wolę przyjęcia tego 

odcinka drogi i zaliczenia go do kategorii dróg gminnych. Pani Naczelnik Alicja Mach oznajmiła, 

że przedmiotowa droga nie posiada połączenia z drogami powiatowymi Powiatu 

Stalowowolskiego. Oznajmiła również, że Wydział IMP zasięgnął opinii w przedmiotowej sprawie 

w Zarządzie Dróg Powiatowych w Stalowej Woli, który pozytywnie opiniuje wniosek Zarządu 

Powiatu Kolbuszowskiego. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, 

przeciw  – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 133/879/2021 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

pozbawienia dotychczasowej kategorii odcinka drogi powiatowej położonej na działkach o nr ew. 

4592/1, 1491/1, 876/8, 876/4, 2311/2, 1274/1, 1279/2, 2371 w Gminie Kolbuszowa.  

Ad. 7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

pozbawienia dotychczasowej kategorii części dróg gminnych położonych na działkach o  nr 

ew. 1295/9, 1295/20, 1295/67, 3120/7, obręb 0003 Centrum, Stalowa Wola.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że Prezydent Miasta Stalowej Woli zwrócił 

się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie opinii dotyczącej zamiaru pozbawienia kategorii 

dróg gminnych Nr 100979R – ul. Chopina o długości 0,337 km, położonej na działkach o nr ew. 

1295/9, 1295/20, 1295/67 w obr. 0003 Centrum oraz drogi o Nr 100869R – łączniki ul. Chopina 

z Trasą Podskarpową o długości 0,311 km położoną na działce o nr ew. 3120/7, obr. 0003 



Centrum. Pani Naczelnik Alicja Mach poinformowała również, że pozbawienie powyższych dróg 

obecnej kategorii ma na celu umożliwienie włączenia ich w ciąg drogi wojewódzkiej nr 871 

(łącząca Stalową Wolę z Tarnobrzegiem) przebiegającej przez Al. Jana Pawła II (odcinek przejęty 

z mocą ustawy od GDDKiA jako byłej DK77). Zmiana ta ma związek z oddaniem do użytkowania 

obwodnicy Stalowej Woli i Niska. Pani Naczelnik Alicja Mach poinformowała, że Wydział IMP 

zasięgnął opinii w przedmiotowej sprawie w Zarządzie Dróg Powiatowych w Stalowej Woli, który 

pozytywnie opiniuje wniosek Prezydenta Miasta Stalowej Woli. Poinformowała również, że 

Zarząd Dróg Powiatowych podtrzymał swoje stanowisko, że dawna DK77 na odcinku pomiędzy 

Stalową Wola a m. Nisko winna pozostać drogą kategorii wojewódzkiej. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 133/880/2021 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

pozbawienia dotychczasowej kategorii części dróg gminnych położonych na działkach o nr ew. 

1295/9, 1295/20, 1295/67, 3120/7, obręb 0003 Centrum, Stalowa Wola.  

Ad. 8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania nagrody rocznej 

Dyrektorowi Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli.  

Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda poinformował, że Rada Społeczna Zakładu 

Pielęgnacyjno- Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli wystąpiła do Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego o zatwierdzenie podjętej przez nią w dniu 27 maja 2021 r. uchwały 

Nr  V/3/2021 w sprawie przyznania Dyrektorowi Zakładu rocznej nagrody. Pan Sekretarz 

oznajmił, że w związku z wystąpieniem Rady Społecznej Zakładu Pielęgnacyjno- Opiekuńczego 

SPZOZ w Stalowej Woli do Zarządu Powiatu Stalowowolskiego o zatwierdzenie podjętej przez nią 

uchwały, przygotowany został projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przyznania nagrody rocznej Dyrektorowi Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej 

Woli. Pan Sekretarz oznajmił, że wspomniany przez niego projekt uchwały Zarządu Powiatu 

przewiduje przyznanie Pani Małgorzacie Stańczak – Dyrektorowi Zakładu 

Pielęgnacyjno- Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli  nagrody rocznej za efektywne zarządzanie 

Zakładem w  2020 roku w wysokości jednomiesięcznego wynagrodzenia tj. 8 000,00 zł. Następnie 

Pan Sekretarz oznajmił, że przyznanie Pani Dyrektor Małgorzacie Stańczak nagrody rocznej ma 

związek m. in. z uzyskaniem dodatniego wyniku finansowego za ostatni rok sprawozdawczy przez 

Zakład, zapewnieniem ciągłości świadczonych usług w czasie trwającej w Zakładzie izolacji 

epidemicznej oraz zrealizowaniem zadań i celów statutowych Zakładu. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania dotyczące projektu uchwały 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania nagrody rocznej Dyrektorowi Zakładu 

Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli? Żadne pytania nie zostały zadane. Pan 

Starosta zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  



Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 133/881/2021 w sprawie przyznania nagrody rocznej 

Dyrektorowi Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli.  

Ad. 9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie desygnowania 

przedstawicieli Powiatu Stalowowolskiego do prac w komisji konkursowej wyłaniającej 

kandydata na  stanowisko dyrektora Medycznej Szkoły Policealnej im. Hanny 

Chrzanowskiej w  Stalowej Woli, ul.  Staszica  5,  37-450 Stalowa Wola.  

Starosta Janusz Zarzeczny oznajmił, że zapisy zawarte w projekcie uchwały Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego w  sprawie desygnowania przedstawicieli Powiatu Stalowowolskiego do prac 

w komisji konkursowej wyłaniającej kandydata na  stanowisko dyrektora Medycznej Szkoły 

Policealnej im.  Hanny Chrzanowskiej w  Stalowej Woli, ul.  Staszica  5,  37-450 Stalowa Wola 

stanowią, że Zarząd Powiatu Stalowowolskiego desygnuje przedstawicieli Powiatu 

Stalowowolskiego do prac w komisji konkursowej wyłaniającej kandydata na stanowisko 

dyrektora Medycznej Szkoły Policealnej im. Hanny Chrzanowskiej w Stalowej Woli, ul. Staszica 5, 

37-450 Stalowa Wola. W związku z ogłoszeniem konkursu na stanowisko dyrektora Medycznej 

Szkoły Policealnej im. Hanny Chrzanowskiej w Stalowej Woli, ul. Staszica 5 oraz zgodnie z art. 63 

ust. 14 pkt 1a), w związku z art. 29 ust. 1 pkt 2) ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe 

(tj. Dz. U. z 2020 r., poz. 910 z późn. zm.), Zarząd Powiatu Stalowowolskiego powołuje komisję 

konkursową w skład której wchodzi m.in. trzech przedstawicieli organu prowadzącego szkołę lub 

placówkę. Pan Starosta poinformował, że planowany termin posiedzenia komisji konkursowej 

przypada w dniu 20 lipca 2021 r. Po odbyciu dyskusji Zarząd Powiatu desygnował przedstawicieli 

Powiatu Stalowowolskiego do prac w komisji konkursowej wyłaniającej kandydata na stanowisko 

dyrektora Medycznej Szkoły Policealnej im. Hanny Chrzanowskiej w Stalowej Woli, ul. Staszica 5, 

37-450 Stalowa Wola, w osobach:  

1. Janusza Zarzecznego 

2. Mariusza Sołtysa 

3. Dariusza Bańki 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących  się  –  0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 133/882/2021 w sprawie desygnowania przedstawicieli 

Powiatu Stalowowolskiego do prac w komisji konkursowej wyłaniającej kandydata na stanowisko 

dyrektora Medycznej Szkoły Policealnej im. Hanny Chrzanowskiej w Stalowej Woli, ul. Staszica 5, 

37- 450 Stalowa Wola.  



Ad. 10. Wniosek Dyrektora Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie wsparcia 

finansowego organizacji ogólnopolskich „Międzypokoleniowych Spotkań Teatralnych 

„Relacje 2021”.   

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk poinformował, że tegoroczna edycja Ogólnopolskich 

Spotkań Teatralnych „Relacje” organizowana jest w dniach od 17 do 19 września 2021 r. 

Powiedział, że całkowity koszt przeprowadzenia tej imprezy wynosi prawie 100 000 złotych. 

Oznajmił, że Dyrektor Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli zwrócił się z wnioskiem 

o  wsparcie finansowe wyżej wymienionego wydarzenia w wysokości 10 tys. zł. Pan Naczelnik 

Tomasz Wosk oznajmił, że Wydział PKZ proponuje, aby dofinansować omawiane wydarzenie, jak 

w latach ubiegłych  tj.  kwotą 5000 zł, z przeznaczeniem na nagrody dla jego laureatów oraz na 

dofinansowanie kosztów druku materiałów reklamowych, towarzyszących wydarzeniu. 

Naczelnik Wydziału PKZ oznajmił, że Ogólnopolskie Spotkania Teatralne „Relacje” są dużym, 

ogólnopolskim wydarzeniem. W organizowanym Festiwalu wezmą udział zespoły z całej Polski, 

przechodząc wcześniej merytoryczną weryfikację. Osią omawianego wydarzenia jest konkurs na 

najlepszy spektakl międzypokoleniowy. W tegorocznej edycji, po raz pierwszy, zostaną 

zorganizowane warsztaty mistrzowskie dla uczestników Festiwalu oraz dla mieszkańców 

Powiatu Stalowowolskiego, zwieńczone pokazem powarsztatowym, który będzie można obejrzeć 

ostatniego dnia Festiwalu. Pan Naczelnik Tomasz Wosk poinformował, że w wydarzeniu udział 

wezmą znane osoby związane z aktorstwem i reżyserią. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Dyrektora Miejskiego Domu Kultury 

w  Stalowej Woli w  sprawie wsparcia finansowego organizacji ogólnopolskich 

„Międzypokoleniowych Spotkań Teatralnych „Relacje 2021” i nad dofinansowaniem wydarzenia 

kwotą 5000 zł, z  przeznaczeniem na  nagrody dla jego laureatów oraz na dofinansowanie kosztów 

druku materiałów reklamowych, towarzyszących wydarzeniu. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Miejskiego Domu Kultury w Stalowej 

Woli w  sprawie wsparcia finansowego organizacji ogólnopolskich „Międzypokoleniowych Spotkań 

Teatralnych „Relacje 2021” i postanowił dofinansować wydarzenie kwotą 5000 zł, z przeznaczeniem 

na  nagrody dla jego laureatów oraz na dofinansowanie kosztów druku materiałów reklamowych, 

towarzyszących wydarzeniu.   

Ad. 11. Wniosek dotyczący zawarcia porozumienia z Podkarpacką Regionalną Organizacją 

Turystyczną  dotyczącego organizacji wydarzenia turystyczno-promocyjnego pn. Rajd 

Rowerowy „Las – nasz duch” będącego częścią I Festiwalu Kultury Lasowiackiej.  

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk oznajmił, że Podkarpacka Regionalna Organizacja 

Turystyczna w Rzeszowie wystąpiła do Powiatu Stalowowolskiego z propozycją 

współorganizowania wydarzenia turystyczno-promocyjnego pn. Rajd Rowerowy „Las – nasz 



duch” będącego częścią I Festiwalu Kultury Lasowiackiej,   który odbędzie się 28 sierpnia 2021 r. 

na terenie Województwa Podkarpackiego, w tym w Stalowej Woli. Organizatorem wydarzenia jest 

Podkarpacka Regionalna Organizacja Turystyczna, a partnerem Powiat Stalowowolski, który 

będzie współodpowiedzialny za organizację rajdu rowerowego. Pan Naczelnik Tomasz Wosk 

poinformował, że koszty związane z organizacją rajdu do maksymalnej kwoty 20 000 zł brutto 

pokryje Podkarpacka Regionalna Organizacja Turystyczna, natomiast Powiat Stalowowolski 

pokryje wszelkie koszty związane z zakupem medali. Starosta Janusz Zarzeczny powiedział, że 

Powiat Stalowowolski przystąpi do współorganizowania Rajdu Rowerowego „Las – nasz duch” 

będącego częścią I Festiwalu Kultury Lasowiackiej.  

Zarząd Powiatu przyjął wniosek dotyczący zawarcia porozumienia z Podkarpacką Regionalną 

Organizacją Turystyczną  dotyczącego organizacji wydarzenia turystyczno- promocyjnego pn. Rajd 

Rowerowy „Las – nasz duch” będącego częścią I Festiwalu Kultury Lasowiackiej i postanowił 

przystąpić do podpisania porozumienia i współorganizowania wyżej wymienionego  wydarzenia.   

Ad. 12. Wniosek dotyczący zakupu medali pamiątkowych dla uczestników Rajdu 

Rowerowego „Las – nasz duch” współorganizowanego z Podkarpacką Regionalną 

Organizacją Turystyczną.   

Powiat Stalowowolski, w ramach porozumienia zawieranego z Podkarpacką Regionalną 

Organizacja Turystyczną dotyczącego współorganizacji wydarzenia turystyczno-promocyjnego 

pn. Rajd Rowerowy „Las – nasz duch” jest odpowiedzialny za przygotowanie medali 

pamiątkowych dla uczestników rajdu – 180 sztuk, w tym pokrycie kosztów związanych z ich 

zakupem. Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk poinformował, że szacunkowy koszt projektu 

i  zakupu medali o średnicy 70 mm, odlewanych, dwustronnych wraz ze wstążką to  około 19 zł 

brutto za sztukę, co daje kwotę 3 420 zł brutto.  

Zarząd Powiatu przyjął wniosek dotyczący zakupu medali pamiątkowych dla uczestników Rajdu 

Rowerowego „Las – nasz duch” współorganizowanego z Podkarpacką Regionalną Organizacją 

Turystyczną i  wyraził zgodę na pokrycie kosztów zakupu medali ze środków budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego ujętych w planie wydatków. Szacunkowy koszt projektu i zakupu medali 

o  średnicy 70 mm, odlewanych, dwustronnych wraz ze wstążką to  około 19 zł brutto za sztukę, co 

daje kwotę 3 420 zł brutto.  

Na posiedzeniu Zarządu Powiatu pojawili się Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących, I Liceum 

Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji Narodowej w Stalowej Woli Mariusz Potasz i Wicedyrektor 

Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli Jacek Bożek.  

Starosta Janusz Zarzeczny wręczył Dyrektorowi Zespołu Szkół Ogólnokształcących, I Liceum 

Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji Narodowej w Stalowej Woli Mariuszowi Potaszowi 

dokument powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących, I Liceum 



Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji Narodowej w Stalowej Woli na okres 5 lat. Następnie 

Pan Starosta wręczył dokument powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Zespołu Szkół 

Nr  2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli na okres  od  1 września 2021 r. do 31 sierpnia 

2022 r. dotychczasowemu Wicedyrektorowi Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki 

w  Stalowej Woli Jackowi Bożkowi. Później miała miejsce rozmowa Dyrektora Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących, I Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji Narodowej w Stalowej 

Woli Mariusza Potasza i p.o. dyrektora Zespołu Szkół Nr  2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej 

Woli Jacka Bożka z uczestnikami posiedzenia, dotycząca sytuacji szkół, którymi będą kierować 

Pan Mariusz Potasz i Pan Jacek Bożek.  

Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących, I Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji 

Narodowej w Stalowej Woli Mariusz Potasz i p.o. dyrektora Zespołu Szkół Nr  2 im. Tadeusza 

Kościuszki w Stalowej Woli Jacek Bożek opuścili posiedzenie Zarządu Powiatu.  

Ad. 13. Wniosek Prezesa Akademii Piłkarskiej w Stalowej Woli  w sprawie przyznania 

dofinansowania na pokrycie kosztów związanych z wyjazdem zawodników Akademii  

na  Ogólnopolski Turniej Deichmanna w Wałbrzychu.  

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk poinformował, że Prezes Akademii Piłkarskiej w Stalowej 

Woli zwrócił się z wnioskiem w sprawie przyznania dofinansowania na pokrycie kosztów 

związanych z wyjazdem zawodników Akademii Piłkarskiej – chłopców z rocznika 2013, na 

Ogólnopolski Turniej  Deichmanna, który odbędzie się w dniu 26 czerwca 2021 r. w Wałbrzychu. 

Drużyna wcześniej zdobyła zwycięstwo w finale stalowowolskim zapewniając sobie udział 

w  ogólnopolskim turnieju finałowym. Całkowity koszt wyjazdu podany we wniosku  to kwota 

4 300,00 zł, na którą składają się następujące wydatki: transport, posiłki oraz noclegi dla 

zawodników. Pan Naczelnik Tomasz Wosk zaproponował, aby dofinansować powyższe 

przedsięwzięcie w kwocie 2 000,00 zł, z  przeznaczeniem na koszty transportu. Podkreślił rangę 

zawodów oraz udział w nich bardzo młodych zawodników – chłopców w wieku 8 lat. Starosta 

Janusz Zarzeczny zapytał pozostałych Członków Zarządu Powiatu o opinię w przedmiotowej 

sprawie. Członkowie Zarządu Powiatu odnieśli się do propozycji Naczelnika Wydziału PKZ 

Tomasza Woska z aprobatą. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad pozytywnym 

rozpatrzeniem wniosku Prezesa Akademii Piłkarskiej w Stalowej Woli  w  sprawie przyznania 

dofinansowania na pokrycie kosztów związanych z  wyjazdem zawodników Akademii  

na  Ogólnopolski Turniej Deichmanna w  Wałbrzychu i dofinansowaniem powyższego 

przedsięwzięcia w  kwocie  2  000,00 zł, z przeznaczeniem na koszty transportu. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Akademii Piłkarskiej w Stalowej Woli  

w  sprawie przyznania dofinansowania na pokrycie kosztów związanych z  wyjazdem zawodników 



Akademii  na  Ogólnopolski Turniej Deichmanna w  Wałbrzychu i postanowił dofinansować 

powyższe przedsięwzięcie w  kwocie  2  000,00 zł, z przeznaczeniem na koszty transportu.  

Ad. 14. Wniosek Stowarzyszenia Przyjazna Dłoń w Stalowej Woli o przyznanie 

dofinansowania z  budżetu Powiatu Stalowowolskiego w 2021 roku na zadanie publiczne 

pn. „Co pływa w  morzu”.  

Naczelnik Wydziału OŚL Witold Tutak poinformował, że w dniu 15 czerwca 2021 r. 

Stowarzyszenie Przyjazna Dłoń w Stalowej Woli złożyło wniosek w sprawie dofinansowania 

zadania pn. „Co pływa w morzu?”. Zadanie będzie miało charakter warsztatów (kolonia 

edukacyjna), o zasięgu powiatowym. Pan Naczelnik Witold Tutak oznajmił, że beneficjentami 

zadania będą dzieci i młodzież w wieku szkolnym w ilości ok. 30 osób z gmin: Stalowa Wola, 

Pysznica, Zaleszany. Poinformował, że całkowity koszt realizacji zadania wynosi 34.026,00 zł. 

Poinformował również, że wnioskowana kwota dofinansowania przeznaczona na realizację 

zadania wynosi 3.000,00 zł i ma zostać przeznaczona na usługę transportową. Oznajmił, że 

głównym celem siedmiodniowej kolonii realizowanej w miejscowości Dąbki w województwie 

zachodniopomorskim będą wędrówki po wybrzeżu bałtyckim oraz poznawanie fauny i flory 

związanej z Morzem Bałtyckim. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy uczestnicy posiedzenia 

chcieliby zadać pytania dotyczące przedstawionych przez Naczelnika Wydziału OŚL informacji? 

Żadne pytania nie zostały zadane. Pan Starosta zarządził głosowanie nad pozytywnym 

rozpatrzeniem wniosku Stowarzyszenia Przyjazna Dłoń w Stalowej Woli o  przyznanie 

dofinansowania z  budżetu Powiatu Stalowowolskiego w 2021 roku na zadanie publiczne 

pn.  „Co  pływa w  morzu” i nad przyznaniem dofinansowania z budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego w kwocie 3.000,00 zł na wyżej wymienione zadanie publiczne, 

z  przeznaczeniem na pokrycie kosztów usługi transportowej. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Stowarzyszenia Przyjazna Dłoń w Stalowej Woli 

o  przyznanie dofinansowania z  budżetu Powiatu Stalowowolskiego w 2021 roku na zadanie 

publiczne pn. „Co pływa w  morzu” i postanowił przyznać dofinansowanie z budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego w kwocie 3.000,00 zł na wyżej wymienione zadanie publiczne, z przeznaczeniem 

na pokrycie kosztów usługi transportowej.  

Naczelnik Wydziału OŚL Witold Tutak opuścił posiedzenie Zarządu Powiatu.  

 

 

 

 



Ad. 15. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w  formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na 

dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem 

i  unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest.  

Starosta Janusz Zarzeczny przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w  sprawie przyznania pomocy finansowej w  formie dotacji celowej z budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem 

i  unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. Następnie zarządził głosowanie. Głosy: 

za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 133/883/2021 w sprawie przyznania pomocy finansowej 

w  formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów 

inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających 

azbest.  

Ad. 16. Wniosek dotyczący zabezpieczenia w budżecie Powiatu Stalowowolskiego środków 

w  wysokości 48 200,00 zł celem zwrotu pobranej opłaty komorniczej oraz kosztów 

egzekucyjnych wraz z  odsetkami.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa powiedziała, że przedstawiła już Staroście Januszowi 

Zarzecznemu wniosek dotyczący zabezpieczenia w budżecie Powiatu Stalowowolskiego środków 

w  wysokości 48 200,00 zł celem zwrotu pobranej opłaty komorniczej oraz kosztów 

egzekucyjnych wraz z  odsetkami. W treści wniosku zawarta została informacja o tym, że 

w  związku z umorzeniem postępowania egzekucyjnego prowadzonego z majątku osoby fizycznej 

i uchyleniem tytułów wykonawczych z dnia 15 czerwca 2020 r. wystawionych przez Starostę 

Stalowowolskiego, konieczne jest zabezpieczenie w budżecie Powiatu Stalowowolskiego kwoty 

w  wysokości 48 200,00 zł. Opłata ta jest sumą opłaty komorniczej oraz powstałych kosztów 

egzekucyjnych i należnych odsetek. Opłata komornicza stanowiąca 5% kwot przekazanych 

wierzycielowi przez organ egzekucyjny została naliczona w wyniku zastosowania środków 

egzekucyjnych, a wierzyciel ponosi wydatki związane z przekazaniem mu egzekwowanej 

należności. Opłata manipulacyjna w łącznej wysokości 8 550,00 zł, wydatki organu egzekucyjnego 

28,00 zł, należne odsetki 6 165,65 zł. Omówiona we wniosku sytuacja wynika z umorzenia decyzji 

Starosty Stalowowolskiego z dnia 6 maja 2020 r. przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze  

w Tarnobrzegu w dniu 12 sierpnia 2020 r. Pani Skarbnik powiedziała, że w ostatnich dniach 

2019  roku  ukazało się zarządzenie zabezpieczenia, które miało na celu niedopuszczenie do 

przedawnienia się sprawy z roku 2014 dotyczącej zwrotu dotacji pobranej nienależnie, 

nadmiernie lub wykorzystanej niezgodnie z przeznaczeniem przez szkoły niepubliczne do 

5  marca 2020 r. Pani Skarbnik powiedziała, że Samorządowe Kolegium Odwoławcze uchyliło 

decyzje Starosty Stalowowolskiego w przedmiotowej sprawie, gdyż uznało, iż niewłaściwy jest 



organ prowadzący szkoły niepubliczne, na który decyzje te zostały wystawione, ponieważ 

w  międzyczasie wspomniane wcześniej szkoły prowadzone przez ten organ zostały przekazane 

innemu organowi. Pani Skarbnik powiedziała, że postępowanie w sprawie dotyczącej zwrotu 

dotacji pobranej nienależnie, nadmiernie lub wykorzystanej niezgodnie z przeznaczeniem przez 

organ prowadzący szkoły niepubliczne zostało umorzone. Oznajmiła, że linia orzecznicza pod 

koniec ubiegłego roku zaczęła się zmieniać, gdyż pierwszy wyrok Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Szczecinie w wyżej wymienionej sprawie określił, że zobowiązany zwrócić 

dotację pobraną nienależnie, nadmiernie lub wykorzystaną niezgodnie z  przeznaczeniem jest 

organ prowadzący, który prowadził wcześniej wspomniane szkoły, a nie organ będący jego 

następcą. Powiedziała, że mimo to Powiat Stalowowolski bezwzględnie musi zwrócić opłatę 

komorniczą, natomiast będzie się starał o umorzenie opłaty kosztów egzekucyjnych. Oznajmiła, 

że opłata komornicza do uregulowania wynosi 33 456,33 złotych. Wicestarosta Mariusz Sołtys 

zapytał, komu Powiat Stalowowolski musi zwrócić opłatę komorniczą? Skarbnik Powiatu Elżbieta 

Kulpa wyjaśniła, że Powiat Stalowowolski powinien zwrócić opłatę komorniczą osobie fizycznej 

kierującej organem prowadzącym szkoły niepubliczne, który prowadził wspomniane wcześniej 

szkoły, jednakże Urząd Skarbowy przysłał do Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli wnioski 

egzekucyjne, więc Starostwo przekaże pieniądze składające się na opłatę komorniczą do Urzędu 

Skarbowego i wrócą one na dochody budżetu państwa. Pani Skarbnik powiedziała, że Starostwo 

Powiatowe poprzez Prokuraturę Regionalną złożyło skargę na decyzje Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego podjęte w sprawie  zwrotu dotacji pobranej nienależnie, nadmiernie lub 

wykorzystanej niezgodnie z przeznaczeniem przez organ prowadzący szkoły niepubliczne. Pani 

Skarbnik powiedziała również, że skargę tą Starostwo uzasadniło faktem, że linia orzecznicza 

w  przedmiotowej sprawie ulega zmianie. Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda, w nawiązaniu do 

pytania Wicestarosty Mariusza Sołtysa zadanego podczas poprzedniego posiedzenia Zarządu 

Powiatu, poinformował, że STUDEO sp. z o.o. z siedzibą w Krakowie i szkoły prowadzone przez tą 

spółkę otrzymały pozytywną opinię Wojewódzkiej Rady Rynku Pracy. Skarbnik Powiatu Elżbieta 

Kulpa wyraziła opinię, że władze Powiatu Stalowowolskiego powinny wystąpić do szefa 

Wojewódzkiej Rady Rynku Pracy z prośbą, aby pozytywne opinie dotyczące kierunków 

kształcenia realizowanych w szkołach prowadzonych przez organy niepubliczne nie były 

wydawane pochopnie. Wicestarosta Mariusz Sołtys poinformował, że opinia Powiatowej Rady 

Rynku Pracy dotycząca STUDEO sp. z o.o. z siedzibą w Krakowie i szkół prowadzonych przez tą 

spółkę była negatywna. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa powiedziała, że Powiat Stalowowolski 

musi zwrócić pobraną opłatę komorniczą, natomiast władze Powiatu złożą wniosek o umorzenie 

kosztów egzekucyjnych i opłat manipulacyjnych.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem dotyczącym zabezpieczenia w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego środków w  wysokości 48 200,00 zł celem zwrotu pobranej opłaty komorniczej 



oraz kosztów egzekucyjnych wraz z  odsetkami i wyraził zgodę na zabezpieczenie w budżecie 

Powiatu Stalowowolskiego wyżej wymienionych środków.  

Ad. 17. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w  sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2021 rok. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 133/884/2021 w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok.  

Ad. 18. Przyjęcie Protokołów: 

 - Nr 130/2021 z dnia 10 czerwca 2021 r.  

 - Nr 131/2021 z dnia 16  czerwca 2021 r.  

- Nr 132/2021 z dnia 17 czerwca 2021 r.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem Protokołu Nr 130/2021 z dnia 

10  czerwca 2021 r. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Protokół Nr 130/2021 z dnia 10  czerwca 2021 r. został przyjęty.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem Protokołu Nr 131/2021 z dnia 

16  czerwca 2021 r. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Protokół Nr 131/2021 z dnia 16  czerwca 2021 r. został przyjęty.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem Protokołu Nr 132/2021 z dnia 

17  czerwca 2021 r. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Protokół Nr 132/2021 z dnia 17  czerwca 2021 r. został przyjęty.  

Ad. 19. Wolne wnioski.  

Starosta Janusz Zarzeczny poinformował, że do Przewodniczącego Rady Powiatu Ryszarda 

Andresa wpłynęły dwa pisma podpisane przez grupę mieszkańców bloku nr 22 przy 

ul.  Czarnieckiego w Stalowej Woli. Następnie Pan Starosta przedstawił treść jednego z wyżej 

wymienionych pism, z dnia 14 czerwca 2021 r., w którym mieszkańcy wyżej wymienionego bloku 

zwrócili się z prośbą o podjęcie działań na rzecz naprawy ul. Czarnieckiego w Stalowej Woli (drogi 

powiatowej nr 1024R). W piśmie tym mieszkańcy poinformowali, że dwa pęknięcia powstałe  

w poprzek tej drogi, będące pozostałością po jej remoncie kapitalnym wykonanym w  latach  

2011-2012 nie zostały naprawione. W wystąpieniu mieszkańcy twierdzą, że pęknięcia te przez 

całą dobę powodują hałas i stukot opon przejeżdżających pojazdów, które ich zdaniem poruszają 

się z  nadmierną prędkością. Mieszkańcy informują, że na odcinku ul. Czarnieckiego 

przebiegającym w pobliżu bloku nr 22 znajdującego się przy tej ulicy, obowiązuje ograniczenie 



prędkości do 40 km/h, które jest nagminnie łamane przez kierowców pojazdów samochodowych. 

W  treści pisma mieszkańcy zawiadamiają, że z  prośbą o naprawę jezdni zwrócili się do Zarządu 

Dróg Powiatowych w  Stalowej Woli, jednakże  nie otrzymali odpowiedzi. Obecny na posiedzeniu 

zarządu Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w  Stalowej Woli oznajmił, że uszkodzenia takie jak 

opisane w wyżej wymienionym piśmie pęknięcia znajdujące się na ul. Czarnieckiego w Stalowej 

Woli, pojawiają się co roku po okresie zimowym i wynikają z tego, że nawierzchnia jest 

posadowiona na podbudowie związanej spoiwem hydraulicznym. Następnie oznajmił,  

że kierowana przez niego jednostka organizacyjna naprawia omawiane uszkodzenia co roku,  

a uszkodzenia wspomniane w piśmie z dnia 14 czerwca 2021 r. zostały już częściowo naprawione 

i do końca czerwca bieżącego roku zostaną naprawione docelowo. Pan Dyrektor Piotr Śliwiński 

oznajmił, że jeden z mieszkańców bloku nr  22 przy ul.  Czarnieckiego w Stalowej Woli będących 

sygnatariuszami pisma z dnia 14 czerwca 2021 r., drogą mailową zwrócił się do Zarządu Dróg 

Powiatowych w Stalowej Woli z prośbą o  naprawę pęknięć znajdujących się na ul.  Czarnieckiego 

w Stalowej Woli. Pan Dyrektor oznajmił, że mieszkaniec ten otrzymał od Zarządu Dróg 

Powiatowych w Stalowej Woli, odpowiedź droga mailową stanowiącą, że do końca czerwca 

bieżącego roku omawiane uszkodzenia zostaną zlikwidowane.   

Starosta Janusz Zarzeczny przedstawił również treść drugiego z pism, z dnia 22 czerwca 2021 r., 

które wpłynęły do Przewodniczącego Rady Powiatu Ryszarda Andresa. W piśmie tym  grupa 

mieszkańców bloku nr  22 przy ul. Czarnieckiego w Stalowej Woli zwraca się do 

Przewodniczącego Rady Powiatu z  prośbą o podjęcie działań na rzecz zainstalowania fotoradaru 

w pobliżu bloku nr 22 znajdującego się przy tej ulicy. W wystąpieniu mieszkańcy twierdzą,  

że pomimo obowiązującego ograniczenia prędkości do 40 km/godz. pojazdy samochodowe 

poruszają się po ul. Czarnieckiego z dużo wyższą prędkością. Mieszkańcy twierdzą również,  

że w bloku nr 22 przy ul. Czarnieckiego w Stalowej Woli mieszka 105 rodzin, które narażone są 

na hałas komunikacyjny uniemożliwiający im sen i wypoczynek. W treści pisma mieszkańcy 

informują, że w 2009 roku - po odbyciu z nimi spotkań, ówczesny Starosta Stalowowolski Wiesław 

Siembida zaplanował instalację fotoradaru na ul. Czarnieckiego. Prośbę o zainstalowanie 

fotoradaru w pobliżu bloku nr  22 przy ul.  Czarnieckiego w Stalowej Woli mieszkańcy 

argumentują tym, że instalacja tego urządzenia stanowi jedyne rozwiązanie ich problemu  

i wyegzekwuje przestrzeganie przez kierowców pojazdów samochodowych obowiązującego na 

ul. Czarnieckiego ograniczenia prędkości. Starosta Janusz Zarzeczny powiedział, że w myśl 

obecnie obowiązujących przepisów instalacja fotoradaru należy do kompetencji Głównego 

Inspektoratu Transportu Drogowego. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli Piotr 

Śliwiński poinformował, że ze strony Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli były 

prowadzone działania na rzecz ograniczenia natężenia ruchu drogowego i wprowadzenia 

ograniczenia prędkości na ul. Czarnieckiego w  Stalowej Woli. Poinformował również,  



że dwukrotnie wykonywane były analizy natężenia hałasu na ul. Czarnieckiego, które wykazały, 

że żadne przekroczenia norm hałasu na tej ulicy nie miały miejsca. Pan Dyrektor poinformował, 

że w 2017 roku Zarząd Dróg Powiatowych w Stalowej Woli, na wniosek jednego z mieszkańców 

bloku nr 22 przy ul. Czarnieckiego (będącego jednym z  sygnatariuszy omówionych wcześniej 

pism zaadresowanych obecnie do Przewodniczącego Rady Powiatu), wystąpił do Głównego 

Inspektoratu Transportu Drogowego z wnioskiem o  zainstalowanie fotoradaru na odcinku  

ul. Czarnieckiego w Stalowej Woli znajdującym się w  pobliżu bloku nr 22. Niemniej jednak 

Główny Inspektorat Transportu Drogowego Delegatura Południowo-Wschodnia z siedzibą  

w Rzeszowie, po otrzymaniu danych statystycznych i analiz od Komendy Powiatowej Policji  

w Stalowej Woli, przeprowadził wizję lokalną na omawianym odcinku drogi i jednoznacznie 

stwierdził, że z uwagi na aktualnie obowiązujące uregulowania prawne omawiany odcinek drogi 

nie jest miejscem kwalifikującym się do instalacji fotoradaru stacjonarnego. Pan Dyrektor Piotr 

Śliwiński oznajmił, że o decyzji Głównego Inspektoratu Transportu Drogowego dotyczącej 

instalacji fotoradaru poinformowany został wspomniany wcześniej mieszkaniec bloku nr 22 przy 

ul. Czarnieckiego w  Stalowej Woli, który złożył do Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli 

wniosek w tej sprawie. Dyrektor Piotr Śliwiński powiedział, że zdaniem Zarządu Dróg 

Powiatowych w Stalowej Woli sytuacja na ul. Czarnieckiego związana z natężeniem ruchu 

drogowego uległa aktualnie poprawie, gdyż na omawianym odcinku drogi, który wcześniej był 

odcinkiem prostym, na którym kierowcy pojazdów samochodowych mogli rozwijać wysoką 

prędkość, zostały wprowadzone elementy uspokojenia ruchu. Wykonano m. in. ronda, które 

uniemożliwiają nadmierne rozwinięcie prędkości przez kierowców pojazdów samochodowych. 

Starosta Janusz Zarzeczny zaproponował zwołanie posiedzenia Zespołu ds.  bezpieczeństwa  

i warunków ruchu na drogach powiatowych i gminnych, którego przedmiotem miałyby być 

kwestie sygnalizowane przez grupę mieszkańców bloku  nr  22  przy ul.  Czarnieckiego w Stalowej 

Woli. Stwierdził, że na posiedzenie Zespołu należy zaprosić wszystkie zainteresowane osoby 

tj.  członków Zespołu, mieszkańców bloku nr 22 przy ul. Czarnieckiego w Stalowej Woli, którzy 

podpisali się pod pismami skierowanymi do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego, 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w  Stalowej Woli, Naczelnika Wydziału Inwestycji i Mienia 

Powiatu oraz Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego Ryszarda Andresa, który jest 

adresatem pism dotyczących ul.  Czarnieckiego w Stalowej Woli. Pan Starosta zaproponował 

również, aby ponownie wystąpić do Głównego Inspektoratu Transportu Drogowego z wnioskiem 

o  zainstalowanie fotoradaru w  pobliżu bloku nr 22 przy ul. Czarnieckiego w Stalowej Woli. 

Obecny na posiedzeniu zarządu Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres z aprobatą 

odniósł się do propozycji Pana Starosty dotyczącej zwołania posiedzenia Zespołu 

ds.  bezpieczeństwa i warunków ruchu na drogach powiatowych i gminnych. Stwierdził również, 



że należy podjąć działania na rzecz instalacji fotoradaru w pobliżu bloku nr  22 przy  

ul. Czarnieckiego w Stalowej Woli.  

Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda poinformował, że w dniu 21 czerwca 2021 r. do Starostwa 

Powiatowego w Stalowej Woli wpłynęła, przekazana wg właściwości wynikającej z treści ustawy 

z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego (t.j. Dz. U. z 2021 r., poz. 735) 

skarga grupy mieszkańców Stalowej Woli zamieszkałej przy ul. Czarnieckiego 22. Wyjaśnił,  

że osoby te złożyły skargę kierując ją do Dyrektora Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 

i  Autostrad, a w swoim piśmie wystąpiły o  udzielenie pomocy w sprawie naprawy pęknięć 

poprzecznych na drodze powiatowej nr 1024R ul. Czarnieckiego w Stalowej Woli. Generalny 

Dyrektor Dróg Krajowych i Autostrad, działając na podstawie art. 231 § 1 ustawy z dnia 

14  czerwca 1960 r.  Kodeks postępowania administracyjnego (t.j. Dz. U. z 2021 r., poz. 735) 

pismem z dnia 18 czerwca 2021 r., przekazał wymienioną wyżej skargę do Starostwa 

Powiatowego w  Stalowej Woli celem jej rozpatrzenia  -  zgodnie z  właściwością rzeczową. Pan 

Sekretarz powiedział, że treść tej skargi jest w przeważającej mierze tożsama z treścią 

omówionego wcześniej pisma z dnia 14 czerwca 2021 r., które wpłynęło do Przewodniczącego 

Rady Powiatu Ryszarda Andresa. Pan Sekretarz wyjaśnił, że wyżej wymieniona skarga będzie 

musiała zostać rozpatrzona przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

Stalowowolskiego, ponieważ zgodnie z art. 19 ust. 2 pkt 3 ustawy z dnia 21 marca 1985 r.  

o drogach publicznych (t.j. Dz. U. z  2020 r., poz. 470 z późn. zm.) zarządcą dróg powiatowych jest 

Zarząd Powiatu, natomiast zgodnie z art. 229 pkt 4 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks 

postępowania administracyjnego (t.j. Dz. U. z 2021 r., poz. 735) organem właściwym do 

rozpatrzenia skargi dotyczącej zadań lub działalności zarządu powiatu, a także kierowników 

powiatowych służb, inspekcji, straży i innych jednostek organizacyjnych jest Rada Powiatu.  

Radny Grzegorz Idec zapytał, czy byłoby możliwe przeznaczenie oszczędności pozostałych 

z  przetargów dotyczących budowy drogi relacji Jamnica - Zbydniów, w której finansowo 

partycypuje Gmina Zaleszany, na inne projekty. Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach 

odpowiedziała, że Wójt Gminy Zaleszany skieruje do Zarządu Powiatu oficjalne pismo w tej 

sprawie.  

Ad. 20. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

Protokołował:  

Jędrzej Toman  

Janusz Zarzeczny 
Starosta Stalowowolski 

(podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 


